
Protokoll Gävle Bridgeklubb 111101
Närvarande: Rolf, Patricia, Eleonore, Lasse och Ingegerd
Plats: Klubblokalen

§1. Öppnande
Rolf hälsade alla välkomna och öppnade mötet

§2. Tävlingsverksamheten
– Antal spelare har minskat tisdagar och torsdagar. Diskuterades hur möta detta. Kanske 

sidade tisdagar kan vara ett sätt. Vi undersöker vidare vad göra.
– Vad gäller inbjudningstävlingarna under hösten diskuterades hur vi lägger upp 

arrangemangen Halloween och KM-mix.
– Gröt-bridgen bestämdes till söndagen den 8 januari

§3. Kursverksamheten
Både nybörjarkursen och fortsättningskursen löper på. Kom överens om att när kursspelet 
börjar efter jul går halva startavgiften på 20 kronor till ledarna. Vi var också överens om att 
vi denna termin lämnar netto, efter avdrag för det vi ännu inte tagit ut, till kassören.

§4 Funktionärsutbildningen
Förutom att det var för kort tid för det skriftliga provet och att personer som kom in i 
rummet under tiden störde var utbildningen mycket positiv. Det var nyttigt och flera 
aha-upplevelser

§5 Fler funktionärer
Det behövs fler funktionärer och vi ska bestämma dag när de som är intresserade kan ta 
ansvar för en tävling.

§6 Lokalfrågor
När lagmix-tävlingen gick av stapeln med mycket folk var det problem med ventilationen. 
Lasse menade att det går att öka på systemet om det behövs. Lasse tar reda på hur det 
fungerar och berättar för inblandade sedan.

§7 Caféverksamhet fredagar
Det har inte varit så mycket besökare på fredagar. Vi kör två fredagar till och gör sedan en 
utvärdering.

§8 Övriga frågor
Medlemsmatrikel på papper är på gång. Vi kommer även att ta fram ett tävlingsprogram för 
nästa år. Framfördes att tisdagar inte är en bra mötesdag.

§9 Nästa möte
Nästa möte bestämdes till den 8 december kl 16:30

Vid protokollet Justeras

Ingegerd Eriksson Rolf Scherdin


